

# IECQ认证证书及IECQ标识使用说明

## Guidance for the Use of the IECQ Certificate and IECQ Logo

### 一. 证书使用 Use of IECQ Certificate

认证证书可用于证明企业或组织通过IECQ QC080000规范，英文证书为正式版本，中文证书作为翻译附件，附件不可单独使用；

Certificate can be used to prove that the company or organization was certified in accordance with IECQ QC080000 specification, The English Version is the official version with Chinese version as translation annex, please note that the annex cannot be used separately.

### 二. 标识使用 Use of IECQ Logo

1. 凡通过SNQA获得IECQ QC080000认证注册的公司和组织可以使用如下认证标识，图样下方编码“IECQ-H IECQCB 18.0001”仅为示例，使用时应更改为贵公司的IECQ认证证书号码。

Which company and organization was Certified by SNQA for IECQ QC080000, the following logo could be applied. Your certificate number should be marked below the logo as following,



2. 在部件、组件、过程和相关材料都符合声明的技术要求的情况下，可以在以下方面使用 IECQ 标识：

The IECQ Logo may be used on or with the following provided that there is no inference that components, assemblies, processes and related materials conform to declared technical Standards and Specifications under the IECQ System when they are not:

- 宣传册Brochures
- 网站Websites
- 名片Business cards
- 信纸抬头Letterheads
- 常规报告以及和产品符合性不相关的报告Formal reports, reports not related to product compliance
- 培训或者宣传介绍材料Training or promotional presentation material
- 元件产品包装Component Product packaging
- 认证符合范围内的批次放行记录 Batch Release Records

3. IECQ 标识图样可与 IECQ 秘书处或 SNQA 联系获得，标志使用必须清晰，不得更改颜色或做任何形式的扭曲。另外本标识不构成“合格标志”，也不得以任何方式暗示企业所生产的产品符合 IECQ 的批准。

The IECQ Logo is available from the IECQ Secretariat or contact with SNQA to get it, The logo shall not be distorted or stylized in any way shape or form other than depicted in this document for the specified use. And The IECQ logo does not constitute “Marks of Conformity” nor do they imply liability in any way for the conformance of any product to an approved IECQ specification.